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Odprto in kritično
do žgočih problemov

Najbrže velja uvodoma posebej pod-
črtati dobro zastavljene priprave, ki jih
je občinska konferenca ZK organizirala
tako ob samem poročilu in program-
skih usmeritvah občinske organizacije
ZK kot tudi ob oceni družbenoeko-
nomskih in političnih razmer. Odkrito,
jasno in kritično so o njih skoraj mesec
dni razpravljali v osnovnih organizaci-
jah, na aktivih komunistov - neposre-
dnih proizvajalcev, na področnih raz-

pravah (raziskovalna dejavnost, kme-
tijstvo in gozdarstvo, stanovanjska pro-
blematika), prepričljiva pa je bila tudi
razprava na razgovoru predvojnih in
med vojno sprejetih komunistov. Spre-
nevedanj, splošno ugotovljenih in potr-
jenih stališč kot tudi samozadovoljstva
ob ocenah, ni bilo.

(Nadaljevanje na 2.
strani)
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Konkretne in jasne misli vseh razpravljalcev
(mimogrede povedano več kot deset se jih je
oglasilo, ravno toliko pa jih je posredovalo pi-
smene razprave v delovnem predsedstvu, ki bo
izoblikovane sklepe in stališča predočil na prvi
seji članom konference) pa so tudi odraz zave-
dajoče se stvarnosti trenutne družbenoekonom-

• ske in politične situacije. Aleš Rueh - predse-
dnik OK ZKS je že v oceni teh razmer opozoril
na vrsto težav, s katerimi se soočamo na področ-
ju gospodarstva. ' ' ;.'

Odgovoren pristop k planu
V minulem letu so komunisti namenjali

osrednjo pozornost pripravi planskih dokumen-
tov, ki naj bi bili kar najbolj realni in seveda
stabilizacijski, uresničenje njihovih ciljev pa bo
seveda zahtevno, zato se bodo morali obnašati
kar najbolj odgovorno. Da je na tem področju
še veliko nerešenih vozlov, so opozarjali delega-
ti iz osnovnih organizacij iz Ilirije - Vedroga,
Mercatorja - TOZD Rožnik, Kmetijske zadru-
ge Velike Lašče, GG-Ve!ike Lašče, SDK in
Inštituta Jožef Stefan. Programov in zaključkov
imamo tudi za naslednje obdobje dovolj, po-
trebno je skupno in sidadno ter premišljeno

.ukrepati, kajti učinkoviti smo lahko le, če smo
dobro organizirani, še posebej v primerih ra-
zvojnih odločitev za daljši čas, so menili. Pri tem
so podali precej pobud in predlagali tudi kon-
kretne oblike reševanja problemov, ki se med
seboj prepletajo in postajajo v večji medsebojni
odvisnosti.

Domala vsi razpravljalci, pa tudi Aleš Rueh,
so se zavzeli za odločnejše dograjevanje samou-
pravne organiziranosti (v občini se kar 50 od-
stotkov delovnih organizacij ne povezuje v višje
oblike samoupravne organiziranosti) in boljše
izrabe delovnega časa, pa tudi za korenitejše
zaviranje rasti administracije. Komunisti tako
ugotavljajo, da je vse premalo jasnega dogovar-
janja, vse prevečse obremenjujemozzapleteni-
mi materiali, pa tudi s postopki.

Delegatski sistem intenzivneje
dograjevati

Znotraj političnega sistema je treba še naprej
dograjevati delegatski sistem, pa tudi vlogo ne-
katerih družbenopolitičnih organizacij in predv-
sem ZSMS. Tako bd treba doseči večjo poveza-
vo med delegati družbenopolitičnega zbora in
družbenopolitičnimi organizacijami, ki so njiho-
va baza in ob tem nadaljevati z organizacijsko in
kadrovsko krepitvijo Zveze komunistov v obči-
ni. Predsednica OK ZSMS je še posebej opozo-
rila na premajhno aktivnost mladih komunistov
v organizacijah ZSMS, saj bi le-ti morali pred-
stavljati njihovo akcijsko jedro. Ob sprejema-
nju mladih v vrste ZK pa bi morali biti zahtev-
nejši do njihovega delovanja v ZSMS. Ob tem
naj navržem še podatek, da deluje v občini 189

• osnovnih organizacij s 3778 člani.
K večji idejni, akcijski in organizacijski krepi-

tvi ZK je pozvalo precej delegatov. Ob nekate-
rih pojavih, so dejali, smo preveč mlačni.

, O tem so razpravljali še posebej predstavniki
visokošolskih zavodov, kjer bo po njihovi kritfč-

ni oceni, potrebno storiti še nekaj korenitih
korakov. Organi občinske konference sicer nu-
dijo vso pomoč, vendar te metode in oblike dela
ne smejo ostati edine, saj občutljivost visokošol-
ske problematike ne zahteva začasno ampak
kompleksno in poglobljeno razreševanje s strani
komunistov, ki tam delujejo.

Kršitelje cen pozvati na
odgovornost

Vprašanja stanovanjske gradnje, otroškega
varstva, delovanja članov ZK terenskih organi-

Aleš Rueh ponovno
predsednik OK ZKS

155 delegatov občinske programske volilne
konference je izvolilo za predsednika OK ZKS
za nasleduje enoletno obdobje Aleša Rueha,
dosedanjega prdsednika OK ZKS.

Hkrati pa so izvolili tudi sedemčlansko dele-
gacijo za programsko volilno konferenco MK
ZKS Ljubljana in potrdili Marjana Orožna kot
kandidata za predsednika MK ZKS Ljubljana.

zacij, usmerjenega izobraževanja, kadrovske
politike, delovanja komitejev za SLO in DS pa
so v nadaljevanju dopolnjevala samo oceno de-
lovanja komunistov v občini, ki jo je konferenca
tudi sprejela.

V razpravo pa se je vključil tudi sekretar
predsedstva CK ZKS Franc Šetinc, ki se je po
krajšem komentiranju nekaterih razprav, osre-
dotočil na bistvenejše in najbolj prisotne pro-
bleme, kot so večanje cen, nerealno planiranje
in pretirana potrošnja.

»Skokovito naraščanje cen v zadnjem času je
nedvomno dokaz nepremišljenih dolgov, med

katerimi so bili v prvi vrsti pretirani apetiti po
investicijah in kreditih na eni strani, na drugi pa
seveda neracionalna potrošnja. Zato moramo
planirati stabilizacijo, ne pa se izgovarjati, da je
v tej situaciji težko planirati. Prav tako se mora-
mo zavedati, da določanje cen ne sme bitl
zaprto v ozke skupine. Ne znamo se varčno
obnašati do družbenih sredstev, saj še vedno
prevladuje miselnost, da jih lahko neomejeno
trošimo. Porabo moramo zatorej racionalizirati
na vseh področjih, v nasprotnem primeru pa
bomo morali dosledno zaostriti odgovornost do
kršilcev vseh prej omenjenih nepravilnosti...

Nerazumljiva in vse preveč obsežna besedila
samoupravnih sporazumov, da o njihovem šte-
vilu ne govorim, nam precej otežujejo prizade-
vanja, da bi delavce seznanili z bistveno vsebi-
no. Poiskati je treba ustrezen način, da bo dela-
vec lahko razsodil o vsebini svoje odločitve«.

Franc Šetinc pa je podprl tudi predlog raz-
pravljalca iz OO ZK Stane Sever, da je treba
bivše komuniste, ki so iz različnih razlogov iz-
stopili iz organizacije, povabiti, naj se ponovno
včlanijo.

j JANJA DOMITROVIČ


